



International Circle of Educational Institutes of Graphic-Media Technology & Management

IC@DRUPA 2024 Press Release

(German version below)

The International Circle of Educational Institutes of Graphic-Media Technology and Management (<https://www.internationalcircle.net/> and <https://www.linkedin.com/company/international-circle/>) is pleased to announce its participation at DRUPA 2024.

On the DRUPA 2024, the IC will run a stand at the “dna” section of the DRUPA with support from the HELGRAMED organization (<http://www.helgramed.gr/en/>). The IC member organizations will be able to highlight their educational offerings in our sector and their research and student projects. In addition to networking with industry and meeting alumni, one main objective is attracting young people to these appealing educational paths.

Besides the Greek organization HELGRAMED (Hellenic Union of Graphic Arts & Media Technology Engineers), the following institutions, which have already registered as sub- (co-)exhibitors, will be prominently represented at the stand:

- Appalachian State University, Boone NC, USA
- Berliner Hochschule für Technik (BHT), Berlin, Germany
- GRAPHMEDLAB – Hellenic Print-Media Research Lab, University of West Attika, Athens, Greece
- HdM (Hochschule der Medien; Stuttgart Media University), Stuttgart, Germany
- Hochschule für Angewandte Wissenschaften, München, Germany
- HTWK (Hochschule für Technik, Wirtschaft und Kultur), Leipzig, Germany
- IARIGAI (International Association of Research Organizations for the Information, Media and Graphic Arts Industries), Seat: Darmstadt, Germany
- INP – Pagora (International school of paper, print media and biomaterials), Grenoble, France
- Marmara University, Istanbul, Turkey
- Toronto Metropolitan University, Toronto, Canada

During the DRUPA, there will be a unique networking event on 30 May 2024 at the CCD of the Messe Duesseldorf under the topic “Bridging industry with education and research.” There will be six high-level keynote speeches.

Upcoming event:

The 55th IC annual conference will occur from 8 to 11 September 2024 in Zurich, Switzerland, jointly organized with iarigai and hosted by Inspire AG in Zurich, Switzerland.



For more general information, please visit our IC websites or contact the chairman of the IC, Prof. Dr. Anastasios Politis (politismedia@gmail.com) and the vice chairman, Prof. Dr.-Ing. Gunter Hübner (huebner@hdm-stuttgart.de).

The IC is a free international association of institutes and organizations legally operating in higher education and research with a specific interest in design, production, technology, and media management. The IC was founded in Lausanne, Switzerland, in 1957 by a few mid-European universities for printing technology. IC is cooperating with other institutes and organizations from the broader field of graphic communication and media technology, printing, publishing, and packaging worldwide to promote this goal.

IC@DRUPA 2024 Pressemitteilung

Der „International Circle“ (IC), der Internationale Kreis der Lehrinstitute für die Druck- und Medien Industrie und deren Management (<https://www.internationalcircle.net/> und <https://www.linkedin.com/company/international-circle/>), freut sich, seine Teilnahme an der DRUPA 2024 bekannt zu geben.

Auf der DRUPA 2024 wird der IC mit Unterstützung der Organisation HELGRAMED (<http://www.helgramed.gr/en/>) einen Stand im Bereich "dna" der DRUPA betreiben. Die IC-Mitgliedsorganisationen werden dort die Möglichkeit haben, ihre Angebote für die Ausbildung in unserer Branche sowie ihre Forschungs- und Studentische Projekte zu präsentieren. Neben der Vernetzung mit der Wirtschaft und der Begegnung mit Ehemaligen besteht eines der Hauptziele darin, junge Menschen für diese attraktiven Bildungswege zu gewinnen.

Zusammen mit der griechischen Organisation HELGRAMED werden folgende Institutionen, die bereits als Unteraussteller angemeldet sind, maßgeblich am Stand vertreten sein:

- Appalachian State University, Boone NC, USA
- Berliner Hochschule für Technik (BHT), Berlin, Deutschland
- GRAPHMEDLAB – Hellenic Print-Media Research Lab, Universität von West-Attika, Athen, Griechenland
- HdM (Hochschule der Medien), Stuttgart, Deutschland
- Hochschule für Angewandte Wissenschaften, München, Deutschland
- HTWK (Hochschule für Technik, Wirtschaft und Kultur), Leipzig, Deutschland
- IARIGAI (International Association of Research Organizations for the Information, Media and Graphic Arts Industries), Sitz: Darmstadt, Deutschland
- INP - Pagora (International school of paper, print media and biomaterials), Grenoble, Frankreich
- Marmara-University, Istanbul, Türkei
- Toronto Metropolitan University, Toronto, Kanada

Während der DRUPA findet am 30. Mai 2024 im CCD der Messe Düsseldorf ein spezielles Networking-Event zum Thema "Bridging industry with education and research" statt. Es wird sechs hochkarätige Keynote-Vorträge geben.

Weiterer Veranstaltungshinweis:

Die 55. IC-Jahreskonferenz findet vom 8. bis 11. September 2024 in Zürich, Schweiz, statt. Sie wird gemeinsam mit der iarigai organisiert und von der Inspire AG in Zürich, Schweiz, ausgerichtet.



Für weitere und allgemeine Informationen besuchen Sie bitte unsere Webseite oder kontaktieren Sie den Vorsitzenden des IC, Prof. Dr. Anastasios Politis (politismedia@gmail.com) und den Vizepräsidenten Prof. Dr.-Ing. Gunter Hübner (huebner@hdm-stuttgart.de).

Das IC ist eine freie internationale Vereinigung von Instituten und Organisationen, die rechtmäßig im Bereich der Hochschulbildung und Forschung tätig sind und ein besonderes Interesse an der Gestaltung, Produktion, Technologie und dem Management von Medien haben. Der IC wurde 1957 in Lausanne, Schweiz, von einigen mitteleuropäischen Universitäten für Drucktechnik gegründet. Um dieses Ziel zu erreichen, arbeitet der IC mit anderen Instituten und Organisationen aller Art aus den Bereichen grafische Kommunikation und Medientechnik, Druck, Verlagswesen und Verpackung auf der ganzen Welt zusammen.